

24" METAL TARGET STAND WITH SPIKE - 24" METAL STAND WITH SPIKE

This Metal Target Stand will hold targets with a 24"" width. It's hinged support bracket allows the unit to fold compactly for travel and storage. This stand does not include the wood to post the target on. 1" x 2" x 6' long wooden posts are recommended for supporting your target. FEATURES Metal target stand Holds targets with a 24 inch width Hinged support bracket allows the unit to fold compactly for travel and storage



Attributes

- Name: 24" METAL STAND WITH SPIKE
- Manufacturer: BIRCHWOOD CASEY
- Product no.: 430100853
- Mfr. No.: BC-2390MTS
- Material: Steel
- Style: Stand
- Delivery weight: 2.327kg
- Shipping height: 76mm
- Shipping width: 121mm
- Shipping length: 616mm
- UPC: 888151031957

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für den 24" METAL TARGET STAND WITH SPIKE
- English: Safety Instructions for 24" Metal Target Stand with Spike

Sicherheitshinweise für den 24" METAL TARGET STAND WITH SPIKE

Einführung

Herzlichen Glückwunsch zum Kauf des 24" METAL TARGET STAND WITH SPIKE von Birchwood Casey. Dieser Metallzielständer ist ideal für das Halten von Zielen mit einer Breite von 24 Zoll. Um Ihre Sicherheit und die Sicherheit anderer zu gewährleisten, lesen Sie bitte diese Sicherheitshinweise sorgfältig durch.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Achten Sie darauf, dass der Stand stabil auf dem Boden steht, um ein Umkippen zu vermeiden.
- Verwenden Sie nur die empfohlenen Holzpfosten (1" x 2" x 6'), um Ihr Ziel zu befestigen.
- Halten Sie den Stand und die Ziele außerhalb der Reichweite von Kindern.
- Überprüfen Sie regelmäßig den Zustand des Standes und der Halterungen auf Beschädigungen.
- Lagern Sie den Stand an einem trockenen Ort, um Korrosion zu vermeiden.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Verwenden Sie den Stand nur für den vorgesehenen Zweck, d.h. zum Halten von Zielen.
- Stellen Sie sicher, dass der Stand auf einer ebenen Fläche steht, bevor Sie ihn verwenden.
- Vermeiden Sie es, den Stand bei schlechten Wetterbedingungen (z.B. starkem Wind oder Regen) zu verwenden.
- Achten Sie darauf, dass keine Personen im Schussbereich stehen, wenn Sie das Ziel verwenden.
- Verwenden Sie Schutzausrüstung, wie z.B. Schutzbrillen, wenn Sie mit dem Stand arbeiten.

Anleitung zur Installation und Nutzung

1. Vorbereitung:

- Stellen Sie sicher, dass Sie alle Teile des Standes und die empfohlenen Holzpfosten zur Hand haben.

2. Aufbau:

- Falten Sie die klappbare Halterung aus, um den Stand zu stabilisieren.
- Setzen Sie die Holzpfosten in die Halterung ein, um Ihr Ziel zu befestigen.

3. Verwendung:

- Platzieren Sie den Stand auf einer ebenen Fläche.
- Stellen Sie sicher, dass der Stand sicher steht, bevor Sie mit dem Schießen beginnen.
- Überprüfen Sie regelmäßig die Stabilität des Standes während der Nutzung.

4. Transport:

- Falten Sie den Stand nach der Benutzung zusammen, um ihn kompakt zu lagern oder zu transportieren.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie den Metallzielständer gemäß den örtlichen Vorschriften für Metallabfälle.
- Stellen Sie sicher, dass alle Teile des Standes ordnungsgemäß recycelt oder entsorgt werden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Fragen oder weitere Informationen zu Sicherheitsanliegen, wenden Sie sich bitte an die zuständige Stelle in Ihrer Region oder besuchen Sie die EU Safety Gate Plattform, um aktuelle Rückrufinformationen zu erhalten.

Bitte beachten Sie, dass diese Sicherheitshinweise dazu dienen, Ihre Sicherheit zu gewährleisten und die ordnungsgemäße Verwendung des 24" METAL TARGET STAND WITH SPIKE zu fördern. Ihre Sicherheit ist uns wichtig!

Safety Instructions for 24" Metal Target Stand with Spike

Introduction

Thank you for choosing the 24" Metal Target Stand with Spike. This product is designed to provide a stable platform for your targets during shooting practice. To ensure safe and effective use, please read and follow these safety instructions carefully.

General Safety Guidelines

- Always use the target stand in a controlled environment.
- Ensure that the area around the target stand is clear of people and obstacles.
- Use only recommended wooden posts (1" x 2" x 6' long) for supporting targets.
- Regularly inspect the target stand for any signs of wear or damage before each use.
- Keep the target stand out of reach of children and pets when not in use.
- Report any unsafe conditions or accidents to the appropriate authorities.

Specific Safety Precautions for Use

- Do not exceed the weight limit of the target stand; ensure that the targets used are appropriate for the stand's capacity.
- Ensure that the stand is securely positioned on the ground to prevent tipping.
- Avoid using the target stand in windy or adverse weather conditions.
- Wear appropriate safety gear, such as eye protection, when shooting.
- Never attempt to modify or repair the target stand yourself; contact a qualified professional for repairs.

Instructions for Installation and Usage

1. **Unpacking:** Carefully remove the target stand from its packaging and check for any damage or missing parts.
2. **Assembly:**
 - Attach the hinged support bracket according to the manufacturer's guidelines.
 - Ensure all connections are secure before use.
3. **Setting Up:**
 - Place the target stand on a flat, stable surface.
 - Insert the recommended wooden posts into the designated slots for target support.
4. **Using the Target Stand:**
 - Ensure the target is securely attached to the wooden posts.
 - Stand at a safe distance from the target when shooting.
 - Always follow local laws and regulations regarding shooting practices.
5. **Storage:**
 - Fold the target stand compactly using the hinged support bracket for easy transport and storage.
 - Store the target stand in a dry and safe location away from children and pets.

Disposal Instructions

When the target stand has reached the end of its life cycle, dispose of it responsibly:
* Check local regulations for guidelines on metal recycling.
* Ensure all components are disposed of in an environmentally friendly manner.
* Do not dispose of the product in regular household waste.

Contact Information for Further Support

For any inquiries regarding safety or product support, please refer to the contact information provided on the packaging or the manufacturer's website.

Thank you for following these safety instructions. Your safety is our priority!